



Date: 28th February 2024

التاريخ: ٢٨ فبراير ٢٠٢٤م

Dear Distinguished Shareholders

الأفاضل: مساهمي الشركة المحترمون

After compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

Sub: Audited Financial Statements for the year 2023

الموضوع: الحسابات المالية المدققة لعام ٢٠٢٣م

We are pleased to inform you that the Board of Directors of Oman Cement Company (SAOG) has approved the Audited financial statements of the company for the period ended 31st December 2023 in its meeting dated 28th February 2024, subject to the approval of shareholders in Annual General Meeting scheduled to be held on 25th March 2024.

نود إحاطتكم بأن مجلس إدارة شركة إسمنت عمان (ش.م.ع.ع) قد اعتمد البيانات المالية المدققة للفترة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣م و ذلك في الاجتماع الذي تم عقده بتاريخ ٢٨ فبراير ٢٠٢٤م على أن يتم اعتمادها في اجتماع الجمعية العمومية السنوية بتاريخ ٢٥ مارس ٢٠٢٤م.

1. The profit before tax for the year 2023 is OMR 7.010 million as compared to OMR 5.981 million for the year 2022.

١- بلغت أرباح الشركة قبل خصم الضرائب لعام ٢٠٢٣م مبلغ ٧,٠١٠ مليون ريال عماني مقارنة ب ٥,٩٨١ مليون ريال عماني لعام ٢٠٢٢م.

2. The profit after tax for the year 2023 is OMR 6.003 million as compared to OMR 5.040 million for the year 2022.

٢- بلغت أرباح الشركة بعد خصم الضرائب لعام ٢٠٢٣م مبلغ ٦,٠٠٣ مليون ريال عماني مقابل ٥,٠٤٠ مليون ريال عماني لعام ٢٠٢٢م.

3. The Board of Directors has recommended a distribution of:

٣- وقد أوصى مجلس الإدارة بتوزيع:

a. Cash dividend for the Year ended on 31st December 2023 amounting to OMR 8.272 million representing 25 baiza per share of paid up share capital.

أ. أرباح نقدية عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣م بمبلغ ٨,٢٧٢ مليون ريال عماني تمثل ٢٥ بييسة للسهم من رأس المال المدفوع.

b. Cash dividend from retained earnings for the previous years amounting to OMR 31.728 million representing 95.89 baiza per share of paid up share capital.

ب. توزيع أرباح نقدية محتجزة عن الأعوام السابقة بقيمة ٣١,٧٢٨ مليون ريال عماني تمثل ٩٥,٨٩ بييسة للسهم من رأس المال المدفوع.

The total dividend distributable to the shareholders shall be OMR 40 million representing 120.89 baiza per share of the company's paid-up share capital.

ويبلغ إجمالي الأرباح الموزعة على المساهمين ٤٠ مليون ريال عماني تمثل ١٢٠,٨٩ بييسة للسهم من رأس المال المدفوع.

With kind regards,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام...


Zhu Yaping
CEO



زهو يابينج
الرئيس التنفيذي



الفائزون بكأس
حضرة صاحب الجلالة
لأفضل خمسة مصانع
عن الأعوام:
١٩٩١، ١٩٩٢، ١٩٩٥، ١٩٩٦، ١٩٩٧،
١٩٩٨، ٢٠٠٠، ٢٠٠١، ٢٠٠٢، ٢٠٠٣،
٢٠٠٤، ٢٠٠٥، ٢٠٠٦، ٢٠٠٧، ٢٠٠٨،
٢٠٠٩، ٢٠١٠، ٢٠١١، ٢٠١٢، ٢٠١٣،
٢٠١٤، ٢٠١٥، ٢٠١٦، ٢٠١٧، ٢٠١٨،
٢٠١٩، ٢٠٢٠، ٢٠٢١، ٢٠٢٢، ٢٠٢٣،
٢٠٢٤

